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Rada Miejska w Krobi 

 

Protokół nr XXXVII/2021 

XXXVII Sesja w dniu 24 września 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 24 września 2021 r. o godz. 13:05, a zakończono o godz. 14:05. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków, 4 nieobecnych : Lech Bem, Maciej Jakubczak, 

Izabela Pazoła, Jan Mikołajczak. Radny Mariusz zmarł 28.06.2021 roku.  Ustawowy skład 

radny wnosi 15 radnych.                                                                                                                             

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Obecni: 

1. Mariusz Duda 

2. Jerzy Gałęzewski 

3. Sławomir Gembiak 

4. Grzegorz Jesiak 

5. Patrycja Kapała 

6. Roman Olejniczak 

7. Genowefa Skrobała 

8. Renata Szulc 

9. Marian Toporowicz 

10. Leszek Włodarczyk 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie  z działalności Gminnej Rady Seniorów w Krobi za rok 2020.  

7 .Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia, kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz przebiegu wykonania planów finansowych gminnych instytucji kultury 

za I półrocze 2021 roku.                                                                 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Posadowo. 

                 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN –Wielkopolska spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

  10.  Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze  środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego. 

12.  Rozpatrzenie   projektu   uchwały   w   sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego położonego w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej nr 4.   

13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia   pomocy  rzeczowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. 
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14.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu zbierania, transportu i 

unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest na terenie gminy Krobia”.  

                15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2021 – 2030. 

16. Rozpatrzenie   projektu   uchwały   w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  Krobia na 

rok 2021.  

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie. 
Czy ktoś z Państwa ma propozycję zmian do porządku? Proszę bardzo jest na to czas. Proszę 

bardzo o zabranie głosu Pana Burmistrza.  

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zgodnie z ustaleniami podczas komisji 

wspólnych Rady Miejskiej w Krobi, które odbyły się w poniedziałek, przedstawiam Państwu 

propozycję uzupełnienia porządku obrad sesji o następujące cztery projekty uchwał. Pierwszy 

projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały Nr XXIII/178/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 

czerwca 2020 roku w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej  pod nazwą 

Centrum Usług Wspólnych w Krobi oraz nadania jej statutu. Drugi projekt uchwały dotyczy 

nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. Trzeci projekt uchwały dotyczy udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. Czwarty projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości niezabudowanych położonych w Krobi. Postuluję, aby te cztery projekty 

uchwał znalazły się w porządku obrad sesji. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Czy ktoś z Państwa jeszcze ma jakieś propozycje? Nie widzę.  

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXIII/178/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie 

utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych w Krobi 

oraz nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10)Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu . 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 
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Głosowano w sprawie: uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych położonych w Krobi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4)Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

Protokół był do wglądu w biurze Rady. Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść uwagi do protokołu? 

Nie widzę. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXVI sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                        

w okresie międzysesyjnym. 

Proszę Państwa macie na swoich tabletach informację związaną z działalnością przewodniczącego.  

Jeżeli mieliby Państwo pytania dotyczące poszczególnych punktów tego sprawozdania to proszę 

bardzo. Nie widzę. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

To sprawozdanie również znalazło się na Państwa tabletach. Czy ktoś z Państwa ma pytanie 

dotyczące tego sprawozdania? Nie widzę. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Seniorów w Krobi za rok 2020. 

Otrzymaliście Państwo na tablety informację związaną z tym sprawozdaniem. Aby mieli Państwo 

możliwość ewentualnie zapytać autora tego sprawozdania jest z nami na sali Pan Alojzy Pawlaczek, 

Przewodniczący Rady Gminnej Rady Seniorów. Jeżeli mieliby Państwo jakiś pytanie do tego 

sprawozdania to Pan Alojzy zadeklarował, że chętnie odpowie. Nie widzę. W związku z tym 

rozumiem, że wszystko w sprawozdaniu jest jasne. Dziękuję Panie Alojzy w takim razie za 

dzisiejszą obecność na sesji. Jeżeli Pan ma ochotę to zapraszamy aby Pan został, jeżeli nie to 

rozumiemy, że każdy ma własne obowiązki, które chociażby w zakresie rady seniorów trzeba 

zrealizować. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia, kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz przebiegu wykonania planów finansowych gminnych instytucji 

kultury za I półrocze 2021 roku. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Sprawozdanie z wykonania budżetu 

zostało Państwu przedstawione, a właściwie informacja o przebiegu realizacji budżetu została 

przedstawiona Państwu w ostatnich dniach sierpnia na podstawie zarządzenia Burmistrza Krobi. 
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Mieliśmy wiele okazji aby na ten temat też porozmawiać na bieżąco przy zmianach w budżecie. 

Również przy analizie pewnych tematów przy okazji zmian w uchwale budżetowej. Dlatego dzisiaj 

w takim dość telegraficznym skrócie przedstawię Państwu jeszcze kilka liczb aby podsumować 

właśnie to pierwsze półrocze. Dochody gminy według uchwały budżetowej, uchwalonej w grudniu 

2020 roku, wynosiły ponad 68.400.000 zł. Dochody ogółem w pierwszym półroczu, według stanu 

na dzień 30 czerwca, uległy zwiększeniu a ponad 3.900.000 zł. To była zmiana ponad 5%, a 

wykonanie na dzień 30 czerwca, to niespełna 38.000.000 zł. Dochody wykonano więc w ponad 

52%. Jeśli chodzi o dochody bieżące to wykonano je w kwocie 36.000.000 zł, to jest prawie 57%, a 

dochody majątkowe wykonano w kwocie 1.902.764,95 zł, niespełna 22%. Na niższy procent 

wykonania dochodów majątkowych wypływ ma fakt, że na dochody majątkowe stanowią przede 

wszystkim wpływ środki unijne, które wpływają do nas po zrealizowanych inwestycjach. Ze 

względu na to, że te inwestycje z udziałem środków unijnych są w trakcie realizacji, tak ja jak ulica 

Szkolna, w przypadku której inwestycja została zakończona na przełomie drugiego i trzeciego 

kwartału, to te środki wpływają z pewnym opóźnieniem. Stąd wykonanie dochodów majątkowych 

jest niższe niż proporcjonalnie 50%. Jeśli chodzi o wydatki to wykonane one zostały w kwocie 

36.633.000 zł, to jest ponad 45%. Warto zwrócić uwagę, że również uległy zwiększeniu w 

pierwszym półroczu o ponad 3.000.000 zł. To zwiększenie wynikało z otrzymanych informacji o 

przyznanych dotacjach celowych, miedzy innymi  zwrot podatku akcyzowego. Zwiększenia 

wynikały również z częściowego rozdysponowania wolnych środków za lata poprzednie. Wydatki 

majątkowe zostały zrealizowane w kwocie ponad 5.0000.000 zł, to jest nieco więcej niż 1/4 kwoty 

planowanej. Uzasadnienie do tego niższego niż 50% wykonania jest bardzo podobne jak w 

przypadku dochodów majątkowych. Wydatki majątkowe można powiedzieć rozkręcają się czy 

inwestycje rozkręcają się w trakcie roku budżetowego. Apogeum realizacji wydatków majątkowych 

przypada zawsze na okres letni, a jak powiedzieliśmy sobie na początku omawiamy teraz 

wykonanie za pierwsze półrocze 2021 roku. W pierwszym półroczu tego roku wykupiono dwie 

serie obligacji, które były emitowane w 2011 roku na kwotę łączną 500.000 zł. Były to obligacje 

emitowane przez DnB NORD. Udzielono pożyczki krótkoterminowej 90.000 zł Spółdzielni 

ECOSS, której to spłata nastąpi w czwartym kwartale bieżącego roku. Nie zaciągano nowych 

pożyczek ani kredytów. Jak Państwo wiece podjęta została uchwała w sprawie emisji obligacji. Ta 

emisja jest planowana na drugie półrocze tego roku jak również na rok 2022, a wynika to przede 

wszystkim z konieczności zabezpieczenia wkładu własnego na realizację projektów ze środków 

unijnych, których jak Państwo wiecie mamy bardzo dużo. Na naszych rachunkach bankowych 

również są środki z tak zwanego Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 5.724.773 

zł. Właściwie były, bo taka kwota widniała  właśnie na dzień 30 czerwca. Obecnie dokonaliśmy już 

dwóch płatności z tych środków, gdyż w ostatnich dniach zapłaciliśmy fakturę za inwestycję 

związaną z ulicą Cichą, Kwiatową, z przebudową tych ulic, jak również z budową drogi do żłobka. 

Te inwestycje właśnie były współfinansowane czy finansowane z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Prawidłowo przebiega wykonanie planu wydatków związanego z funduszem sołeckim. 

Również w miesiącu sierpniu mamy informację o zwrocie funduszu sołeckiego, częściowej 

refundacji wydatków za rok 2020.W pierwszym półroczu nie zrealizowano wydatków z tytułu 

poręczeń na rzecz Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji, to te poręczenia, które 

były w 2008 i 2009 roku, gdyż Związek w Strzelcach Wielkich terminowo spłaca swoje 

zobowiązania. Burmistrz nie korzystał również z upoważnień  z zakresu zaciągania kredytów i 

pożyczek oraz emisji papierów wartościowych. Korzystał natomiast z upoważnienia dotyczącego 

dokonywania zmian w budżecie polegających na dokonywaniu przesunięć w ramach wydatków  

bieżących, a jak również pomiędzy wydatkami bieżącymi i majątkowymi. Korzystał z uprawnienia 

do lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych bankach, chociaż trzeba 

przyznać, że oprocentowanie lokat dzisiaj jest bardzo niewielkie. Burmistrz korzystał również z 

prawa do udzielania w roku budżetowym pożyczek krótkoterminowych do kwoty 1.000.000 zł. Tak 

jak powiedziałem udzielona została pożyczka w kwocie 90.000 zł  na rzecz Spółdzielni Socjalnej 
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ECOSS. To tyle Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo, jeśli są jakieś pytania to spróbuję 

odpowiedzieć. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Skarbniku. Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytanie do przedstawianego 

sprawozdania? Nie widzę. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Posadowo. 

Proszę Państwa projekt uchwały był analizowany na poniedziałkowym posiedzeniu wspólnym. W 

związku z tym, że wpłynął wniosek pani sołtys związany z rezygnacją z tej funkcji jest 

obowiązkiem uzupełnienie osoby na stanowisku sołtysa sołectwa Posadowo. Mieliście Państwo 

możliwość zanalizowania projektu uchwały. Wybory zostaną przeprowadzone w dniu 12 

października 2021 roku o godzinie 19 w świetlicy wiejskiej w Posadowie. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma jakieś pytanie dotyczące tego projektu? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/305/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Posadowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN –Wielkopolska spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

W związku z tym, że także ten projekt tak jak poprzedni był analizowany na posiedzeniu wspólnym 

komisji Rady, za tym też posiedzeniu Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała pozytywną 

opinię na temat projektu uchwały.  Otwieram dyskusję.  

Czy ktoś z Państwo Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/306/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie : wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN –

Wielkopolska spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Grzegorz Jesiak, Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, 

Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sławomir Gembiak, Patrycja Kapała 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Ten projekt uchwały można powiedzieć jest częścią kolejnych działań związanych z utworzeniem 

społecznej inicjatywy mieszkaniowej KZN – Wielkopolska. Projekt był też analizowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej i także Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

wydała pozytywną opinię na temat tego projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa ma ochotę zadać 

jakieś pytanie dotyczące tego projektu? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/307/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Grzegorz Jesiak, Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, 

Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sławomir Gembiak, Patrycja Kapała 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego. 

Podobnie jak w poprzednich projektach uchwał na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 

zajmowaliśmy się projektem uchwały. Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała o projekcie 

opinię pozytywną podczas tego posiedzenie. Czy ktoś z Państwa chciałby ewentualnie zadać 

jeszcze jakieś pytanie? Może jest jakaś niejasność związana z tym projektem? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/308/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego położonego w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej nr 4. 

Proszę Państwa przedmiotem naszych obrad poniedziałkowych także był ten projekt uchwały, gdzie 

podczas posiedzenia członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych wydali pozytywną opinię 

na temat tego projektu. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos  

w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/309/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego położonego 

w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej nr 4.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. 

Tym projektem zajmowaliśmy się podczas poniedziałkowego posiedzenia wspólnego komisji rady. 

Dzisiaj także nad tym projektem obradowała Komisja Budżetu, która wydała opinię pozytywną. 

Czy ktoś z Państwa chciałby w przedmiocie projektu uchwały zabrać głos? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/310/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu zbierania, 

transportu i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest na terenie gminy Krobia”. 

Także tym projektem zajmowały się połączone komisje Rady oraz swoją opinię wydała Komisja 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Podczas posiedzenia padło pytanie ze strony radnego Leszka 

Włodarczyka o zakres jakim objęty jest program usuwania azbestu. Dostaliście też Państwo na ten 

temat informacje na swoje tablety. Ja może też pozwolę sobie Państwu  przytoczyć  bo myślę, że 

jest to ciekawa informacja dla osób szczególnie, które oglądają naszą transmisję. Ilość wyrobów 

zinwentaryzowanych to jest 5.904.252 tony. Ilość wyrobów unieszkodliwionych to jest  1.129.008 

tony. Ilość wyrobów do unieszkodliwienia to  4.775.244 tony. Taka jest rzeczywistość proszę 

Państwa. Więc myślę, że radny Włodarczyk otrzymał wyczerpującą odpowiedź. Chyba, że Pan 

Leszek ma jeszcze jakieś szczegółowe pytania. To jest ogromna skala, a to jest tylko na terenie 

naszej gminy. Możemy sobie wyobrazić jak to jest w skali kraju. Czy ktoś jeszcze chciałby w 

przedmiocie tego projektu uchwały zabrać głos? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/311/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: zatwierdzenia „Regulaminu zbierania, transportu i unieszkodliwiania wyrobów 

zawierających azbest na terenie gminy Krobia”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia na lata 2021 – 2030. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. Na podstawie przepisów o ustawy o samorządzie gminnymi, ustawie  

o finansach publicznych uchwala się co następuje: w paragrafie pierwszym, w uchwale  

w sprawie WPF na lata 2021-2030, załączniki nr 1 i 2 otrzymują brzmienie jak w załączniku numer 

1 i 2 do niniejszej uchwały. W paragrafie 2 wykonanie uchwały powierza się burmistrzowi Krobi. 

Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Krótkie uzasadnienie stanowiące 

objaśnienia przyjętych wartości. W zakresie załącznika nr 1 dokonujemy zmiany w zakresie łącznej 

kwoty dochodów i wydatków, w tym kwot  dochodów i wydatków bieżących, wartości 

wskaźników, danych uzupełniających. Natomiast w zakresie załącznika nr 2 zmieniamy następujące 

przedsięwzięcia. Wynajem lokali związanych ze wspólną obsługą administracyjno-finansową 

jednostek organizacyjnych Gminy Krobi. Tu jednostką realizującą jest Centrum Usług Wspólnych. 

Zmniejszenie dotyczy łącznych nakładów w związku ze zmianą w uchwale budżetowej. Zmian 

dokonujemy również w zakresie dowozu uczniów do szkół. Limit zmniejszamy i ograniczamy 

okres realizacji do roku 2021 w zakresie jednostki koordynującej Urząd Miejski w Krobi. 

Natomiast wprowadzamy do wykazu przedsięwzięć nowe zadanie o tym samym brzmieniu - 

Dowozy uczniów do szkół z limitem na rok 2022 z okresem realizacji lata za 2021 i 2022. I 

jednostką koordynującą jest Centrum Usług Wspólnych. Ten zakres zmian wskazują Państwu 

załączniki nr 1 i 2 oraz objaśnienia przyjętych wartości. Do tej uchwały proponujemy Państwu 

autopoprawkę, która jest związana ze zmianą uchwały budżetowej i właściwie z przyznaną kwotą 

dotacji na wypłatę zasiłków stałych w łącznej kwocie 33.800 zł. W skutek tych zmian zmianie 

ulegają kwoty dochodów i wydatków ogółem oraz wydatków i dochodów bieżących, jak również 

między innymi kwota dotacji na zadania bieżące. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dziękuję Panie Skarbniku. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące samej 

autopoprawki oraz uchwały? Wspomnę, że podczas dnia dzisiejszego Komisja Budżetu zajmowała 

się autopoprawką oraz projektem i wydała opinię pozytywną. Nie widzę.  

Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/312/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na 

rok 2021. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. W załączniku nr 1 w dochodach dokonujemy zmniejszenia dochodów  

z tytułu wpływów ze strefy płatnego parkowania, zwiększenia z tytułu odszkodowań, korekta po 

analizie wykonania dochodów za 8 miesięcy. Jeśli chodzi o strefę płatnego parkowania to 

oczywiście uzasadnienie do tego zmniejszenia jak najbardziej nie wymaga rozszerzenia.  

W dziale 700 zwiększamy dochody z tytułu gospodarki mieszkaniowej. To są wpływy z tytułu 

najmu, dzierżawy. Zwiększamy dochody z tytułu odsetek, to jest korekta również po analizie 

sprawozdania za 8 miesięcy tego roku. W dziale 754 wpływy ze zwrotu dotacji za rok poprzedni, 

chodzi o nasze Ochotnicze Straże Pożarne. W dziale 756 korekta dochodów rozlicznych przez 

Urzędy Skarbowe, głównie od spadków i darowizn oraz od czynności cywilnoprawnych. 

Zwiększenie wpływów z opłaty skarbowej, odsetek od nieterminowych wypłat. W dziele 758 

wpływy z odsetek. W dziale 801 korekta po analizie dochodów za 8 miesięcy. Tutaj między innymi 

dochody naszych jednostek, tytułów wydawanych duplikatów świadectw, z tytułu młodocianych 

pracowników. W dziale 852, 854 i 855, rozdziały dotyczą Ośrodka Pomocy Społecznej i wydatków 

w zakresie zadań z zakresu pomocy oraz dodatkowych środków, które dostajemy na wyprawkę 

szkolną oraz stypendia. W dziale 853 zwiększenie usług w zakresie Krobskiego Centrum Usług 

Społecznych. W wydziale 900 gospodarka komunalna również analiza za 8 miesięcy wykazała nam 

konieczność dokonania zwiększeń z tytułu kar, odszkodowań i zmniejszenie dochodów z tytułu 

zwrotu podatku naliczonego VAT. I w dziale 921 korekta, po analizie wykonania dochodów, 

dotyczy zwrotu również pewnych świadczeń z lat poprzednich oraz rozliczeń z dotacji z lat 

ubiegłych. Dochody i wydatki zwiększamy o tą samą kwotę 635.858 zł wskutek czego nie zmienia 

nam się kwota deficytu. Jeśli chodzi o szczegółowe pozycje dotyczące wydatków w dziale 600 

zmniejszamy kwotę 5.000 w ramach porozumień z Powiatem Gostyński na utrzymanie  

i remonty przystanków komunikacji według odpowiedniego załącznika do uchwały budżetowej. 

Zwiększamy ośrodki o 9.000 na pomoc rzeczową dla Powiatu ulica Mickiewicza w Krobi. 

Zwiększamy środki na zakupy, znaki i usługi w zakresie dróg gminnych. Zwiększamy również 

kwotę 50.000 złotych na nowe zadanie inwestycyjne, sygnalizowane wcześniej, ale w ujęciu 
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budżetowym nowe, na zagospodarowanie terenu w pasie drogi gminnej przed Szkołą Podstawową 

w Krobi. W dziale 700 zwiększamy środki na montaż pomieszczeń gospodarczych przy 

mieszkaniach w Domachowie. Przenosimy środki z remontów mieszkań na remonty budynków 

komunalnych. W dziale 750 zmiana dotyczy zmiany klasyfikacji budżetowej na zabezpieczenie 

środków na wymianę międzynarodową. Jak również zmiana klasyfikacji  w zakresie 

funkcjonowania Centrum Usług Wspólnych. Zwiększamy w dziale 758 rezerwę ogólną o kwotę 

23.000 zł. W dziale 801 dokonujemy szeregu zmian w zakresie funkcjonowania naszych jednostek, 

w tym między innymi dodatkowe środki na wynagrodzenia w świetlicy w SP Krobia, na zakupy 

bieżące w szkołach i przedszkolach, na remont bieżni w Szkole Podstawowej w Krobi, na remont 

budynku, na adaptację budynku Szkoły Podstawowej w Pudliszkach,  na pomieszczenia dla dzieci 

6-letnich i młodszych, na oddział przedszkolny, zwiększamy również środki na zakup energii  

w przedszkolu w Krobi. W dziale 851, w związku z podjętą chwilę wcześniej przez Państwa 

uchwałą w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu, zabezpieczamy środki w kwocie 10.000 zł na 

zadanie zagospodarowanie terenu przy ulicy Powstańców Wielkopolskich na cele związane z 

funkcjonowaniem zespołu ratownictwa medycznego. Takie zadanie również na najbliższej sesji 

wprowadzi do swojego budżetu Rada Powiatu. W dziale 852, 854 i 855 zwiększenie w związku z 

otrzymanymi dotacjami. Ponadto w zakresie działu 854 zwiększenie dotyczy wynagrodzenia 

świetlicy w SP Krobia. Dział 853 zmiany dotyczą klasyfikacji budżetowej na realizację zadania 

dotyczącego KCUS. W dziale 900 gospodarce komunalnej zwiększamy środki na 

zagospodarowanie terenu przy KROB_KULCIE. W dziale 921 zmiany dotyczą funduszu 

sołeckiego Chumiętek, Ziemlina, Pudliszek oraz Karca. Jak również 3.000 na dodatkowe zadanie 

inwestycyjne właśnie w zakresie świetlicy w Karcu. I w dziale  926 dokonujemy zmiany w zakresie 

zadań dotacyjnych. Zmniejszono o kwotę 5.000 zł środki na zadanie „Upowszechnianie i 

popularyzacja uprawiania sportu w dyscyplinie piłka siatkowa wśród dzieci i młodzieży”. Tej 

kwoty nie zrealizowaliśmy w tym roku ze względu na nie złożenie wniosku przez żadną organizację 

pozarządową. Natomiast z tych 5.000 zł kwotę 4.000 zł chcemy Państwu zaproponować na 

utworzenie, czy na zwiększenie dotacji, planu dotacji, na zadanie „Upowszechnianie i 

popularyzacja uprawianie sportów walki”. Załączniki nr 3 do 6 to konsekwencja zmian w zakresie 

dochodów i wydatków oraz funduszu sołeckiego. Do tej uchwały proponujemy Państwu 

autopoprawkę w dniu dzisiejszym. Ta autopoprawka zwiększa nam łączną kwotę dochodów i 

wydatków, w tym dochodów i wydatków bieżących o 33.800 zł. Jest to związane z otrzymaną 

informacją o przyznaniu dotacji przez Wojewodę Wielkopolskiego na wypłatę zasiłków stałych, 

właśnie w tej kwocie. Dokonujemy również zmian w klasyfikacji budżetowej, wskutek czego 

również zmienia się załącznik nr 6 w zakresie funduszu sołeckiego Starej Krobi oraz Gogolewa.  

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Skarbniku. Przedmiotem dzisiejszych obrad Komisji Budżetu był także projekt tej 

uchwały oraz autopoprawka do projektu. Wydane zostały opinie pozytywne na temat projektu i 

samej autopoprawki. Czy ktoś Państwa Radny chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Bardzo przepraszam doszło do pomyłki, tutaj Pan Burmistrz zainterweniował w porę. Jeśli chodzi o 

tę nową pozycję albo zwiększenie dotacji w dziale 926 powiedziałem w uzasadnieniu, że 

zwiększamy o kwotę 4 tysiące złotych na sporty walki. Mianowicie chodzi tutaj o ogłoszenie 

konkursu w zakresie sportów siłowych. Bardzo przepraszam za tą pomyłkę. Proszę o przyjęcie tej 

poprawki. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję. Możemy ją potraktować jako poprawkę zwykłą pisemną. Czyli proszę Państwa to nie są 

sporty walki, tylko sporty siłowe. Rozumiem, że jest to związane Panie Burmistrzu też ze 

sukcesami w tej dyscyplinie w naszej gminie. Wiecie Państwo, że członkini Stowarzyszenia Sport-

Atut została Mistrzynią Świata w trójboju. Myślę, że to jest też pewien sposób docenienia samego 
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Stowarzyszenia, które będzie też miało szansę zasięgnąć po te środki,  

co może też wpłynąć na rozwój tej dyscypliny i rozwój samego Stowarzyszenia. Proponuję,  

żebyśmy wrócili do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Krobia na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/313/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r.  

w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/178/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 23 czerwca 2020 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych w Krobi oraz nadania jej statutu. 

Projektem uchwały zajmowaliśmy się podczas wspólnego posiedzenia komisji,  

a pozytywną opinię na temat tego projektu wydała także Komisja Oświaty i Spraw Społecznych. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące projektu? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/314/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r.  

w sprawie: zmiany uchwały Nr XXIII/178/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 czerwca 2020 r. 

w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług 

Wspólnych w Krobi oraz nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy 

Krobia”. 

Tym projektem uchwały zajmowaliśmy się także na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 

Wnioskodawcą, co do osoby, która jest wyróżniona jest Pan Burmistrz, dlatego proszę także Pana 

Burmistrza o zabranie głosu.  

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:  

Szanowni Państwo, pozwolą Państwo, że tak pokrótce w nawiązaniu do tego co powiedział Pan 

Przewodniczący czyli projektu nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia„ przedstawię 

wniosek osoby, której kandydaturę będę Państwu Radnym rekomendował w zakresie przyznania 

tego zaszczytnego oznaczenia jakim jest wyróżnienie  „Zasłużony dla Gminy Krobia”. Zgodnie z 

art. 101 ust. 1 i 4 Statutu Gminy Krobia wnioskuję o nadanie odznaczenia „Zasłużony dla Gminy 

Krobia” Panu Janowi Dudzie. Pan Jan Duda urodził się 29 sierpnia 1950 roku w Krobi. Przez 36 lat 

zawodowo związany był z zakładem przetwórstwa owocowo-warzywnego w Pudliszkach. 

Nominowany do odznaczenia przez całe swoje życie aktywnie działał również na niwie społecznej, 

w tym jako: - radny Rady Narodowej Miasta i Gminy w Krobi w kadencji 1984-1988 oraz kadencji 
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1988-1992, - zawodnik i działacz sportowy, w tym trener, LZS Klubu Krobianka Krobia (w 

latach1966-1982), - ponadto był członkiem Chóru „Harmonia” (1967-1980), - był członkiem 

Zespołu Biskupiańskiego, powołanego przy Kółku Rolniczym w Krobi (1969-1979). Najważniejszy 

okres jego działalności społecznej przepadał służbie nam wszystkim, służbie mieszkańcom ziemi 

krobskiej jako członek Ochotniczej Straży Pożarnej w Krobi i członkiem tym jest Pan Jan od 1968 

roku. W tym czasie pełnił też następujące funkcje: był Zastępcą Naczelnika OSP, był Naczelnikiem, 

Vice Prezesem naszej krobskiej straży. Pan Jan przede wszystkim zostanie zapamiętany jako Vice 

Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

Rzeczypospolitej Polskiej w Krobi jedną kadencję (1996-2001). W ostatnich czterech kadencjach 

czyli przez 20 lat pełnił funkcję Prezesa Zarządu Miejsko Gminnego (2001-2021). Pan Jan był 

również członkiem zarządu oraz prezydium zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP w Gostyniu, 

też przez 20 lat, w którym to okresie reprezentował wszystkich strażaków z gminy Krobia. Pan Jan 

Duda był także jednym z inicjatorów i członków społecznego komitetu odbudowy pomnika św. 

Floriana na Rynku w Krobi. Za swoją dotychczasową działalność Pan Jan Duda odznaczony i 

nagrodzony został: Srebrnym Krzyżem Zasługi, Odznaką „Za zasługi dla województwa 

leszczyńskiego”,  Złotym Znakiem Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej 

Polskiej, Odznaką „Zasłużony dla Pożarnictwa Powiatu Gostyńskiego”, Złotym medal „Za zasługi 

dla pożarnictwa”, Srebrnym medalem „Za zasługi dla pożarnictwa”, Brązowy medalem „Za zasługi 

dla pożarnictwa”, Odznaka „Strażak wzorowy”, Odznaka ZOSP RP „Za wysługę lat 50”,- Odznaką 

„Za zasługi we współzawodnictwie przeciwpożarowym”, - Brązowa odznaką „Zasłużony działacz 

LOK”, Wojskową Odznaką Sprawności Fizycznej,  Odznaka I stopnia „Honorowy Zasłużony 

Dawca Krwi”. Myślę, że wszystkie ten życiorys, który przedstawiłemi te wszystkie dokonania wraz 

z oznaczeniami Pana Jana Dudy pretendują go do tego aby otrzymać odznaczenie „Zasłużony dla 

Gminy Krobia”. I taki wniosek Szanownej Radzie Miejskiej w Krobi złożyłem. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuj bardzo Panie Burmistrzu. Podczas posiedzenia wspólnego komisji była dyskusja na temat 

propozycji Pana Burmistrza. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  

Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/315/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. 

Projektem uchwały także zajmowała się dzisiaj Komisja Budżetu, która wydała na temat tego 

projektu opinię pozytywną. Także sama tematyka tego projektu była dyskutowana podczas obrad 

połączonych Komisji Rady poniedziałkowym. Czy ktoś z Państwa chciałby pomimo tego, że 

dyskutowaliśmy, zadać jakieś pytania lub wypowiedzieć się? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/316/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 



 

12 
 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

niezabudowanych położonych w Krobi. 

Tym projektem uchwały zajmowaliśmy się także na poniedziałkowych połączonych komisjach 

Rady.  Także pozytywną na tym posiedzeniu opinie na temat projektu wydała Komisja Rolnictwa i 

Rozwoju Gminy. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie w związku z tym projektem 

uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVII/317/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych położonych w Krobi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4                             

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) Lech Bem, Maciej Jakubczak, Jan Mikołajczak, Izabela Pazoła 

21. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Sławomir Gembiak: 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Panie Burmistrzu, zebrani goście. W czerwcu 

mówiłem tutaj o rynku i chciałbym też dzisiaj wspomnieć. Bardzo cieszy mnie fakt, że na rynku od 

13 września trwają prace, i że rynek częściowo jest zajęty pracami budowlanymi, natomiast 

częściowo jest też otwarty, udrożniony i że tam może się odbywać, choć trochę utrudniony, ale 

normalny ruch i jest to uważam pozytywne, to tyle. Druga rzecz, która też bardzom mnie ucieszyła, 

czyli ostatnia uchwała, za którą Państwo Radni  podnieśli pozytywny głos. Za to dziękuję, czyli 

uchwała dotycząca zamiany nieruchomości niezabudowanych przeznaczonych pod budowę 

stadionu sportowego. Bardzo cieszy mnie ten fakt, że doszło już prawie do ostatniego kroku. 

Czekamy jeszcze na podpis aktu notarialnego i że teren przeznaczony pod budowę stadionu 

sportowego w Krobi będzie już wyznaczony i że niebawem, niebawem, nie mówmy o czasie, że 

miejmy nadzieję, że ten stadion sportowy w Krobi powstanie. Dziękuję.  

22. Zakończenie. 

Dziękuję wszystkim Państwu obecnym na sesji, Radnym obecnym na sesji za podjęte uchwały. 

Osobom, które przygotowały sesję dziękuję za przygotowanie dzisiejszych obrad. Zamykam 

posiedzenie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Krobi. Dziękuję bardzo. 

 

Sporządziła : 

Aurelia Sikorska 

 

 

 

 

 

 

 


